
Hallo Madeleine, Paul,

Aanvullend op de vragen over de communicatie rond werkzaamheden de Maaseikerweg/Beatrxilaan 
bereiken ons ook geluiden over de communicatie met ondernemers over de verkeeraanpassingen 
rond het Bassin (Waterfront).

Ook hierover willen we graag in de rondvraag meer duidelijkheid krijgen.

Concreet: de borden als vooraankondiging van de werkzaamheden zijn geplaatst, maar volgens onze 
berichten heeft de informatievoorziening aan betrokkenen nog niet plaatsgevonden. Dit zorgt weer 
voor ontevredenheid.

 Heeft er inderdaad nog geen voorlichting plaatsgevonden aan omwonenden en ondernemers 

van de omgeving Bassin over de aanstaande werkzaamheden?
 Wat is de planning om dit wel te doen?

Groet,
Jeffreye Vossen
D66


